
 
 
 
 
Referat Rosekollen Vel  
 
 
 
Dato: Lørdag 13. august, 2016 
 
Sted: Snuplassen i enden av Rosekollveien (vi satser på godt vær, ta med stol) 
 
Tilstede: 
Bjørg Sundin Gjessing, Rosekollen 8 
Finn Livbjerg og Gro Mathisen, Rosekollen 17 
Tore Gulden og Siv Ovesen, Rosekollen 
Katrine og Bernt Aaby, Rosekollen 19 
Ian Parker, Sjøstuveien 13 
Jan Eriksen, Sjøstuveien 3 
Erling Hasle, Sjøstuveien 23 
Kjell Brage Hansen, tomt i Sjøstuveien 
Annelise Karlsen, Rosekollen 11 
Susanne Gjessing, «Nøkken» 
Elisabeth Steenstrup, Rosekollen 13 
Aase Torp, Carl Størmers vei 12,13 
 
 
Dagsorden 
 

1. Godkjenning av innkalling, dagsorden og eventuelle fullmakter 
Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

 
2. Valg av møteleder og referent 
Vedtak:  
Tore Gulden valgt til møteleder 
Siv Ovesen valgt til referent 

 
3. Valg av to personer til å underskrive referatet 
Vedtak:  
Ian Parker og Erling Hasle valgt til å underskrive referat 

 
4. Styrets beretning 2015 -2016 
Vedtak:  
Styrets beretning godkjennes 

 
5. Regnskap 2015 - 2016 
Vedtak: 
Regnskap 2015-2016 godkjennes med kommentar; medlemmer bes oppgi navnet sitt ved 
betaling av kontingent slik at en unngår uklarheter rundt hvem som har betalt 
 



 
 

6. Veivedlikehold med mer 
Forslag til vedtak: Det dekkes opp til 2000.- for hver enkelt vei. Arbeidet som vellet 
ønsker utført gjelder i hovedsak vedlikehold av vei og postkassestativ. Hver enkelt 
oppsitter besørger beskjæring av egne busker som står inntil veien. 
 
Styret foreslo under årsmøtet å doble budsjettet for vedlikehold for Sjøstuveien og 
Rosekollen for budsjettperioden 2016-2017 på grunn av det store regnfallet som har 
vært i år.  
 
Jan Eriksen vil ordne med asfaltgrus for uttesting og ellers ordne med veiene etter 
årsmøtets oppfordring, dette mot godtgjørelse. 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 

 
7. Medlemskontingent 

Forslag til vedtak: Medlemskontingent foreslås oppretthold på 250.- for 2016 – 2017. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 

8. Budsjett for 2016-2017 
Budsjett:  
Snøbrøyting  for begge veier   3600.- 
Veivedlikehold     8000.- (jamfør vedtak punkt 6. der 
budsjettet for veivedlikehold for inneværende år ble økt fra 4000 til 8000.-) 
Tot      11600.- 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 

 
9. Innkomne saker 

Hans Erik Torp fremmet en sak til årsmøtet som gjelder oppgradering av Sjøstuveien i 
form av drenering og nytt veidekke.   
 
Styret foreslår at årsmøtet 2016 fatter det samme vedtak som i 2015 som innebefatter 
at Rosekollen Vel opprettholdes som ett veilag for løpende vedlikehold og snøbrøyting 
for Rosekollveien og Sjøstuveien. Dette innebærer følgelig ingen større 
oppgraderinger av veiene. Oppsittere ved den enkelte vei må finansiere eventuelle 
oppgraderinger selv. Styret skal informeres om slike initiativ/planer, inkludert 
kostnadsoverslag.  
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
 

10. Valg  
Vi har ingen valgkomite og mottar derfor gjerne forslag til nye medlemmer i styret.  
Gro Mathisen og Elisabeth Steenstrup er ikke til valg. Tore Gulden, Bernt Aaby og 
Annelise Karlsen er villige til å ta en ny periode.  
 




